

Résolu: D'approuver cet amendement.

La question de l'opportunité de demander à la Législature le pouvoir d'établir un département municipal d'inspection des fils électriques et un département d'inspection des ascenseurs, étant discutée,

L'Avocat en Chef informe la Commission que cette question demande une étude sérieuse qu'il lui a été impossible de faire jusqu'à présent parce que le temps lui a manqué, il est en conséquence

Résolu: De remettre cette question à plus tard.

Soumis un rapport du Bureau des Commissaires transmettant un rapport de l'Architecte et Surintendant des Bâtisses au sujet de la suggestion faite par le Chef du Département des Incendies relativement à la protection du public qui fréquente les bazars, fêtes de charité, etc.

Résolu: De transmettre une copie du rapport de l'Architecte Surintendant des Bâtisses au Chef du Département des Incendies.

Soumis un rapport de l'Avocat en Chef de la Cité, au sujet de la suggestion du président du Bureau des Estimateurs, relativement à la subdivision des fermes en lots à bâtir.

Résolu: De transmettre une copie de ce rapport à M. Ferns.

Ajournement.

JULES CREPEAU,
Secrétaire.

Resolved: To approve said amendment.

The question of the advisability of applying to the Legislature for power to establish a Municipal Wire Inspection Department and an Elevator Inspection Department, being taken up,

The Chief City Attorney informed the Committee that this question required serious consideration and that he had not so far had time to carefully study the same.

It was therefore

Resolved: That consideration of this matter be deferred until a future date.

Submitted a report from the Board of Commissioners, transmitting a report from the Architect and Superintendent of Buildings anent the suggestion made by the Chief of the Fire Department, concerning the protection of the public frequenting bazaars, charity entertainments, etc.

Resolved: To transmit a copy of the report of the Architect and Superintendent of Buildings to the Chief of the Fire Department.

Submitted a report from the Chief City Attorney, anent the suggestion made by the Chairman of the Board of Assessors concerning the subdivision of farms into building lots.

Resolved: To transmit a copy of said report to Mr. Ferns.

Adjourned.

JULES CREPEAU,
Secretary.